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Выполнен анализ и дана оценка современного состояния машинно-техно-

логического обеспечения селекции и семеноводства зерновых культур, приве-
дены описание, особенности конструкции и технические данные специализиро-
ванной, наиболее сложной по конструкции селекционно-семеноводческой тех-
ники отечественных и зарубежных производителей: энергетических средств, 
машин и оборудования для посева, уборки и послеуборочной обработки семян. 
Рассмотрены основные направления применения цифровых технологий в се-
лекции и семеноводстве.

Предназначен для специалистов селекционно-семеноводческих учреж-
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The analysis and assessment of the current state of machinery and technological 
support of breeding and seed production of grain crops has been performed; a descrip-
tion, design features and specifi cations are provided for dedicated breeding and seed 
production equipment that is the most complex in design and made by domestic and 
foreign manufacturers: energy equipment; machinery and equipment for sowing; har-
vesting and post-harvest seed treatment. The main areas for the use of digital technolo-
gies in breeding and seed production are discussed.

It is designed for specialists of breeding and seed-growing institutions, scientists, 
specialists in the agricultural sector, teachers and students of agricultural universities.
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